



NCCP Competition Development Workshop in Montreal

Competition Development Sport-specific module: Analyze Technical and Tactical Performance

- Facilitators: Gérard Lauzière
- Language: French
- Date: Sunday, March 20, 2016
- Location: Karate Canada's office
500 West René-Lévesque Blvd., Montreal, QC, H2Z 1W7
(Location of the practical part of the training to be confirmed)
- Schedule: 9am-12pm: training
12pm-1pm: lunch (provided)
1pm-5pm: training
5pm-6:30pm: dinner on your own
6:30pm-8pm: practical training
- Cost: \$125
- To register, send an email to alexandra.roy@karatecanada.org by March 16 with your full name and NCCP number. Payment must be done prior to the registration deadline. A Paypal invoice will be sent to your email once we receive your information. If you want a paper copy of the workbook, please specify in your email otherwise you will receive an electronic version.

Atelier Compétition Développement du PNCE à Montréal

Module spécifique au karaté de Compétition Développement: Analyser la performance technique et tactique

- Formateurs: Gérard Lauzière
- Langue : français
- Date: dimanche le 20 mars 2016
- Lieu : Bureau de Karaté Canada
500, boul. René-Lévesque Ouest, Montréal, QC, H2Z 1W7
(Le lieu de la formation pratique est à confirmer)
- Horaire: 9-12h : formation
12-13h : dîner (fourni)
13-17h00 : formation
17-18h30 : souper, libre
18h30-20h : formation pratique
- Coût : 125\$
- Pour vous inscrire, envoyez un courriel à alexandra.roy@karatecanada.org au plus tard le 16 mars avec votre nom complet et votre numéro de PNCE. Le paiement doit être fait avant la date limite d'inscription. Une facture Paypal sera envoyée à votre courriel une fois que nous recevons vos informations. Si vous souhaitez obtenir une copie papier du cahier de l'entraîneur, veuillez s'il vous plaît le préciser dans votre email sinon vous recevrez une version électronique seulement.